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21 вересня 2017 р. 

1. Затвердження плану роботи Ради із забезпечення якості освітньої діяльності та якості 

вищої освіти на 2017-2018 навчальний рік. 

2. Про затвердження Положення про організацію оцінювання здобувачами вищої освіти 

якості освітньої діяльності при вивченні навчальних дисциплін у Сумському державному 

університеті. 

Доповідач – керівник БЗЯВО Люта О.В.     

Відповідальний – Голова Ради з якості Карпуша В.Д. 

3. Про затвердження методичної інструкції щодо загальних вимог до структури, змісту 

та оформлення освітніх програм. 
       Доповідач – заступник начальника НМВ Криклій О.А. 

      Відповідальний – начальник ОМУ Юскаєв В.Б. 

 

16 листопада 2017 року 

1. Про стан та перспективи вдосконалення мовної підготовки здобувачів вищої освіти. 

Доповідач –зав. кафедри іноземних мов ННІ БТ «УАБС» Гнаповська Л.В. 

Відповідальний – Голова Ради з якості Карпуша В.Д. 

        Відповідальний – начальник ОМУ Юскаєв В.Б. 

2. Про стан та перспективи поширення та подальшого зростання якості інформаційно-

бібліотечної діяльності як складової внутрішньої системи забезпечення якості. 

         Доповідач – директор бібліотеки Капленко І.М. 

        Відповідальний – начальник ОМУ Юскаєв В.Б. 

 

15 лютого 2018 року 

1. Про викладання дисциплін соціально-гуманітарного циклу у Сумському державному 

університеті. 

 Доповідач – керівник Координаційного центру гуманітарної політики  Світайло Н.Д. 

         Відповідальний – начальник ОМУ Юскаєв В.Б. 

2. Про стан та основні завдання впровадження в університеті платформи інформаційних 

сервісів: Електронного особистого кабінету. 

Доповідач – начальник центру інформаційних систем Хоменко В.В. 

Відповідальний –   заступник голови Ради з якості Любчак В.О. 

                          

21 березня 2018 року 

1.  Про заходи щодо забезпечення академічної доброчесності в СумДУ.         

           Доповідач – керівник групи із сприяння академічної доброчесності Шкодкіна Ю.М. 

Відповідальний – начальник ОМУ Юскаєв В.Б. 

2. Про підвищення ефективності єдиної системи електронного навчання здобувачів вищої 

освіти у Сумському державному університеті. 

          Доповідач – директор організаційно-методичного центру технологій електронного 

навчання Зубань Ю.О. 

Відповідальний – заступник голови Ради з якості Любчак В.О. 



 

17 травня 2018 року 

1. Про результати педагогічного експерименту щодо впровадження інтерактивного 

навчально-атестаційного комплексу в навчальному процесі. 

Доповідач – директор ННІ ФЕМ ім. О. Балацького Васильєва Т.А. 

                     директор ННІ БТ «УАБС» Д’яконова І.І. 

           Відповідальний – Голова Ради з якості Карпуша В.Д. 

2. Про методичні рекомендації кафедрам щодо організації освітньої діяльності в 2018-

2019 навчальному році. 

           Доповідач – заступник начальника НМВ Криклій О.А. 

Відповідальний – начальник ОМУ Юскаєв В.Б. 

 

 

 

Голова Ради                                                                         В.Д. Карпуша 

 

 

Вчений секретар                                                                  О.В. Люта 

 

 

Примітка. 1. Згідно з регламентом роботи Ради з якості за рішенням ректора можуть 

вноситися інші питання до порядку денного засідань.  

2. Протягом 2017-2018 навчального року питання щодо нових освітніх 

стандартів, рекомендації МОН щодо організації освітньої діяльності 

можуть розглядатися у формі проведення круглого столу або на додатково 

призначеному засіданні Ради з якості із відповідним коригуванням плану 

роботи Ради з якості.   

 

 


